

Anna Uddenberg

'Booty Dummy Demo'

Press Release:

Erase Replace Embrace New Face

I am a Very Sensual Young, Global And Sophisticated Woman. If You Love to have Fun In Every Way, I am Right For You. I love to Spend Sophisticated Time and Offer the Highest Professionalism. I am A Big Fan of Class and Culture. But I can also Just Drop It and Enjoy. I am Delighted to Meet Your Desires and Fantasies. I am a Smooth, Elegant and Dynamic personality. My Elegant and Realistic Manner and my Nurturing and Adopting personality Will Delight You. The Unique and Efficient Encounter with me Will Stay In Your Mind. I am Very Happy to Accompany You to the Opera or a Classical concert of Your Choice. I am Happy to Meet You at Any Other Place, such as In The Hotel. By Nature I am Very Playful and Very Open to New Ideas. My limits, I Have Not Yet Been Found. I am also Valued as a Good Listener. I would Always Respect Your Private Atmosphere. With my Adventurous Personality, I'm Going Through Life with an Open Mind.

July 20 – August 16, 2013
Dold Projects, Sankt Georgen

Anna Uddenberg

'Booty Dummy Demo'

Presstext:

Erase Replace Embrace New Face

Ich bin eine Sehr Sinnliche Junge, Globale Und Kultivierte Frau. Wenn Du es Liebst, Spaß in Jeder Erdenklichen Art zu haben, bin Ich die Richtige Für Dich. Ich liebe es, Kultiviert Meine Zeit zu Verbringen und Biete Höchstmöglichen Professionalismus an. Ich bin Ein Großer Fan von Klasse und Kultur. Aber Ich kann genauso gut Loslassen und Genießen. Mit Großem Vergnügen komme ich Deinen Begierden und Fantasien Entgegen. Ich bin eine Feine, Elegante und Dynamische persönlichkeit. Meine Eleganten und Realistischen Umgangsformen und meine Fürsorgliche und Aufnehmende persönlichkeit Wird Dir Großes Vergnügen Bereiten. Das Einzigartige und Effiziente Zusammentreffen mit mir Wird Dir In Erinnerung Bleiben. Ich bin Sehr Froh, Dich in die Oper oder ein Klassisches konzert Deiner Wahl zu Begleiten. Ich bin Froh, Dich an Irgendeinem Anderen Ort zu Treffen, wie zum beispiel In Dem Hotel. Von Natur Aus bin Ich Sehr Verspielt und Sehr Offen für Neue Ideen. Meine Grenzen, Habe Ich Bis Jetzt Noch Nicht Gefunden. Ich werde auch Geschätzt als ein Guter Zuhörer. Ich würde Immer Deine Private Atmosphäre Respektieren. Mit meiner Abenteuerlustigen Persönlichkeit Gehe Ich voller Aufgeschlossenheit Durchs Leben.

20. Juli – 16. August 2013
Dold Projects, Sankt Georgen